



Daji Duan

Beijing

PRACTICE AREAS

- Real estate and infrastructure
- Dispute resolution
- Litigation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Duan has been practicing law since 2023 and previously worked at a leading domestic Red Circle law firm. He joined Han Kun Law Offices in May 2026.

Mr. Duan's primary practice focuses on domestic and cross-border construction dispute resolution. He also has extensive experience handling commercial and intellectual property disputes.

EDUCATION

Mr. Duan obtained his Bachelor of Engineering degree in Civil Engineering from Sichuan University in 2019 and his Master of law degree from East China University of Political Science and Law in 2023.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



段达稷

北京

业务领域

- 房地产和基础设施
- 争议解决
- 诉讼

工作经历

段达稷律师从 2023 年开始从事律师工作，曾在国内某知名红圈所工作。段律师于 2026 年 5 月加入北京市汉坤律师事务所。

段律师主要执业领域为境内外建设工程争议解决。同时也处理过多起商事及知识产权争议解决。

教育背景

段律师于 2019 年获得四川大学土木工程学士学位；于 2023 年获得华东政法大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文